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صفحه

روزنامه

به گزارش تابناک به نقل از ایسنا، زهره الهیان در اختتامیه دوره بصیرت 
استانداری های سراسر کشور که  امور خانواده  بانوان و  افزایی مدیران کل 
در استانداری خراسان رضوی برگزار شد، در رابطه با طرح صیانت از فضای 
مجازی بیان کرد: ما مکرراً پیگیر طرح صیانت در مجلس هستیم و رئیس 
مجلس قول داده است که تا دو هفته آینده این طرح در دستور کار مجلس 

قرار بگیرد.
این  به  اروپایی  نماینده مجلس شورای اسلامی خاطرنشان کرد: کشورهای 
نتیجه رسیده اند که باید بسترسازی و سالم سازی خانواده اتفاق بیفتد تا کودک 
بتواند رشد کند. قوانین داخلی ما به برکت نگاه پیشرفته فقهی ای که داریم 

بعضاً از قوانین بین الملل در حوزه حقوق کودک پیشرفته تر است. اسلام قبل 
از تولد کودک برای دوره رشد و تکامل جنین توصیه و برنامه دارد.

الهیان یادآور شد: سند ملی حقوق کودک نگاهی جامع و پیشگیرانه داشته 
و ناظر بر همه کودکان و نه تنها کودکان آسیب دیده است. اداره کل امور 
زنان استانداری ها باید به این موضوعات حساس باشند. قطعاً حوزه کودک 
کودکان  اساسی  نیازهای  تأمین  در  اگر  و  است  خانواده  حوزه  با  مرتبط 
با  رفتار  سوء  کند.  پیدا  ورود  باید  خانواده  و  زنان  امور  می بینیم،  کوتاهی 
که  است  موضوعاتی  کودکان  از  جنسی  استفاده  و  بهره کشی  و  کودکان 

نمی توانیم نسبت به آن بی تفاوت باشیم.

در  شیراز  مردم  نماینده  عزیزی 
گفت:  اسلامی  شورای  مجلس 
فارس  بین المللی  نمایشگاه های 
توانمندی  معرفی  برای  فرصتی 

تولیدکنندگان و صنعتگران است.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از 
روابط عمومی شرکت نمایشگاه های 
نماینده  عزیزی  فارس،  بین المللی 
شورای  مجلس  در  شیراز  مردم 
بیست  از  بازدید  در حاشیه  اسلامی 
بین المللی  نمایشگاه  چهارمین  و 
ضمن  شیراز  ساختمان  صنعت 
و  مدیرعامل  تلاش  از  تقدیر 
نمایشگاه های  شرکت  مجموعه 
برگزاری  دلیل  به  فارس  بین المللی 
ساختمان،  صنعت  نمایشگاه  خوب 
چنین  این  برگزاری  قطعاً  گفت: 
نمایشگاهی با این کیفیت و کمیت 
در  پیشرفت  و  اثر  منشأ  می تواند 
حوزه صنعت ساختمان کشور باشد.
مهم  رسالت های  از  افزود:  عزیزی 
بین المللی  نمایشگاه های  شرکت 
و  توانمندی ها  معرفی  فارس 
و  مختلف  حوزه های  در  ظرفیت ها 
شرکت های  و  صنعتگران  معرفی 
و  داخلی  بازار  به  بینان  دانش 
به  امر  این  البته  که  است  خارجی 
بین المللی  نمایشگاه های  در  خوبی 

فارس به نمایش گذاشته شده است.
و  صنعتگران  داد:  ادامه  او 
امروز  فارس  استان  تولیدکنندگان 
از ظرفیت و توانمندی بسیار بالایی 
برخوردار هستند تا جایی که علاوه 
بر بازار داخلی می توانند محصولات 
خود را به سایر کشورها هم صادر 

کنند.
ملی  امنیت  کمیسیون  رئیس  نایب 
و  صنعتگران  داد:  ادامه  مجلس 
این  فارس  استان  تولیدکنندگان 
بازارهای  در  تا  دارند  را  ظرفیت 
بین المللی ورود  و  منطقه ای  بزرگ 
کنند، متأسفانه در چند سال گذشته 
نشده  دنبال  خوبی  به  موضوع  این 
است و باید همه تلاش کنند تا باز 
منطقه ای  بازارهای  فارس در  استان 

بدرخشد.
عزیزی بیان کرد: باید به این باور 
مهم  گام های  می توانیم  که  برسیم 
برداریم،  منطقه  بازار  در  بزرگی  و 
در این زمینه قطعاً باید بین شرکت 
متولیان  و  بین المللی  نمایشگاه های 
امور  وزارت  ویژه  به  اقتصادی 
خارجه و تیم اقتصادی این وزارت 
تا  شود  برقرار  ارتباط هایی  خانه 
منطقه  بازار  از  درنتیجه سهم خوبی 

از آن استان فارس شود.

فشار  مالیاتی  سازمان  و  دولت  تا  شده  باعث  کشور  در  آمدها  در  کمبود 
می شود  گفته  که  آن طور  و  کنند  وارد  و کسبه  داران  مغازه  به  را  مضاعفی 
بعضی از طلا فروشان شیراز به دلیل بدهی مالیاتی شغل خود را عوض کرده و 

یا از ادامه کار در این صنف دست کشیده اند.
به گزارش خبرنگار ایلنا از شیراز، مغازه داران و کسبه شیراز مدت هاست که 
از روند مالیات ستانی دولت گلایه مندند از سوی دیگر فشار سازمان مالیاتی 
به دلیل عدم توان  تا جایی پیش رفته که طلافروشان  به کسبه طلا فروشان 
پرداخت یا به زندان افتاده اند یا به ناچار برای همیشه از این صنف خداحافظی 

کرده اند تا به مشاغل دیگر روی بیاورند.
بنا نبود دولت مالیات اصناف و کسبه را افزایش دهد

نماینده شیراز و زرقان با بیان اینکه بنا نبود دولت میزان دریافت مالیات از 
اصناف و کسبه ها را افزایش دهد، می گوید: قرار بود دولت میزان فرارهای 
مالیاتی را شناسایی کند و افزایش پرونده های مالیاتی توسط دولت به هیچ وجه 

نباید در دستور کار دولت قرار می گرفت.
علی رضا پاک فطرت در گفت وگو با ایلنا با اشاره به اینکه قطعاً دولت باید 
به دنبال مالیات ستانی از واسطه گرها باشد، می افزاید: اصناف و کسبه همیشه 
همیشه  درآمدشان  و  پرداخت کردند  دولت  به  موقع  به  را  مالیات های خود 
شفاف بوده است، این در حالی است که این قشر همیشه یار و یاور  نظام 

بوده اند.
رئیس مجمع نمایندگان فارس در ادامه با بیان اینکه دریافت مالیات از کسبه و 
در شرایط کرونایی که مغازه داران درآمدهایشان نصف شده و دریافت مالیات 
دو- سه برابری از آنها منطقی نیست، می گوید: در این شرایط حتماً من و سایر 
نمایندگان  درباره  روش دریافت مالیات باید به وزیر اقتصاد تذکر بدهیم، 
انجام  اصناف  که  پولی  تبادل  هر  از  نباید  دارایی  امور  و  اقتصاد  وزیر  قطعاً 

داده اند، مالیات دریافت کنند.
که  بستان هایی  بده  بابت  مالیات  دریافت  اینکه  به  اشاره  با  فطرت  پاک 
مغازه داران با یکدیگر  دارند کار مناسبی نیست، ادامه می دهد: قطعاً دولت اگر 
قصد دریافت مالیات از در آمد افراد و مغازه داران را داشت باید از قبل و از 
سال 98 الی 99 به این افراد اطلاع می داد که قرار است از مبادلات بانکی و 

گردش حساب برخی اصناف هم مالیات دریافت کند.
نماینده شیراز و زرقان بر لزوم جذب اعتماد مردم توسط دولت تأکید می کند 
و می افزاید: در صورتی که دولت به مردم اعتماد نداشته باشد و صحبت های 

مردم را گوش ندهد قطعاً مردم هم به دولت بی اعتماد می شوند.
رئیس مجمع نمایندگان فارس خاطرنشان می کند: معتقدم سازمان امور دارایی 
روی  به  آوردن  فشار  یعنی  کار  راحت ترین  سراغ  مالیات  دریافت  برای 
مغازه داران از طریق گرفتن مالیات از روی گردش  حساب بانکی آنها رفته 

است که این اقدام اشتباه است.
سازمان مالیاتی به افراد بدون پرونده مراجعه کند

نماینده شیراز و زرقان با بیان اینکه در شرایط فعلی نیاز است سازمان مالیاتی 
مالیاتی  پرونده  هیچ  تاکنون  که  برود  افرادی  سراغ  مالیات  دریافت  جهت 
نداشته اند، ادامه می دهد: تعداد افراد سرشناسی که در کشور وجود دارند هیچ 
پرونده مالیاتی در سازمان اقتصاد و امور دارایی ندارند که در این شرایط نیاز 

است تا دولت از این افراد مالیات دریافت کند.
رئیس مجمع نمایندگان فارس با اشاره به اینکه دولت باید از فردی که بیش 
از 10 مغازه در بهترین نقطه شهر دارد و آن ها را اجاره داده مالیات دریافت 
کند، می گوید: متأسفانه  دارایی از افرادی که در مغازه های استیجاری فعالیت 

می کنند اقدام به دریافت مالیات می کند.
وی با بیان اینکه با توجه به اینکه مغازه داران هزینه هایی بابت اجاره مغازه، 
کارگران، عوارض شهرداری و ..... می پردازند بنابراین دریافت مالیات گزاف 
از این قشرصحیح نیست، بیان می کند: به وزیر اقتصاد و دارایی تذکر می دهم 
که اگر اقدامی جهت ناراضی کردن اصناف انجام دهد در مقابل استیضاحش 

کوتاه نخواهم آمد.
اصناف و مغازه داران در تیررس سازمان مالیاتی قرار دارند

اینکه  بیان  با  ادامه  در  هم  شیراز  جواهر  و  طلا  فروشندگان  اتحادیه  رئیس 
متأسفانه به رغم اینکه بارها فریاد زدیم که مالیات ستانی از کسبه غیرمنطقی 
هیچ  به  حاضر  حال  در  می گوید:  نداد،  گوش  را  صدای مان  کسی  اما  است 
وجه وضع مغازه داران خوب نیست و سازمان مالیاتی در حال فشار به روی 

اصناف است.
سید محمد حسین مستغنی در گفت وگو با ایلنا می افزاید: متأسفانه اصناف و 
کسبه به این دلیل که به صورت شفاف فعالیت می کنند  در تیررس سازمان 
مالیاتی قرار می گیرند و سازمان مالیاتی با دریافت مالیات بیش از حد و در 
بعضی از مواقع گرفتن خانه های مغازه داران زندگی مغازه داران را با مشکل 

و چالش مواجه می کند.

تفاوت سدسازی ایران با کشورهای 
سوریه،  ترکیه،  )عراق،  ما  همسایه 
ما  که  است  این  افغانستان( 
آبی  منابع  روی  بر  را  سدهایمان 
هیچ  حق  و  کردیم  بنا  خودمان 
ولی  نینداختیم  خطر  به  را  کشوری 
کشورهای همسایه ما بر منابع آبی 
مشترک و از بالادست سدسازی را 
آغاز کرده اند که در این میان ایران، 
لحاظ  به  لحاظ »آبی« و هم  به  هم 
»خاکی و تولید ریزگردها« آسیب 
این در  دید.  فراوان دیده و خواهد 
بیشترین کمک  ما  که  است  حالی 
یک طرفه به آنها خصوصاً به عراق، 

سوریه و افغانستان داشته ایم.
از طرف افغانستان آب رود هیرمند 
استان  ویژه  به  ایران  سمت  به 
سیستان و بلوچستان تقریباً قطع شده 
و بسیاری از مزارع و باغات رو به 
نابودی رفته و کشاورزان و مشاغل 
وابسته به آن، کار و کسب خود را 
از دست داده اند ولی کشور ما بیش 
از 5  بیش  میزبان  از 40 سال است 
میلیون نفر افغانی است و با احترام، 
و  داده  پناه  و  شغل  و  کار  آنها  به 
آموزش  و  درمان  و  بهداشت  برای 
هزینه های  فرزندانشان،  و  آنها 

هنگفت کرده و می کند.
زمان  در  که  هم  عراق  کشور 
آن،  ارتش  و  صدام  حکومت 
مالی،  جانی،  صدمات  بیشترین 
حیثیتی، زیربنایی و ... را به کشور 
و مردم ما وارد کرد و حتی پس از 
پایان جنگ نه تنها بدهی های ناشی 
پرداخت  ما  به  وارده،  خسارات  از 
نکرد بلکه به صورت های مختلف ما 

به آنها کمک کردیم.
انسانی،  کمک های  و  حمایت ها 
به  تدارکاتی  و  تسلیحاتی  مالی، 
قابل  سوریه در ده سال گذشته که 
اگر سه کشور  اما  نیست.  توصیف 
به  دست  سوریه  و  عراق  ترکیه، 
سدهای  ایجاد  با  و  دهند  هم  دست 
روی  بر  برابری  چند  ظرفیت  با 
اطراف  فرات،  و  دجله  آب های 
»آبی«  تنها  نه  کنند  خشک  را  ما 
خشک  با  بلکه  نمی رسد  ایران  به 
حجم  آنها،  مجاور  زمین های  شدن 
آنچنان  برابری،  چند  ریزگردهای 
و  تنگ  ایران  برمردم  را  زندگی 
تار خواهد کرد که نه فقط جنوب 
کشور تا تهران بلکه کل کشور را 
غیرقابل زندگی و مرگ و میرها را 
فراوان خواهد کرد. به نظر می رسد 
برخورد  باید  کشور  مسئولان 
قاطع تر و حساب شده تری با اینها 
داشته باشند که جای »طلب کار« و 
ما  مردم  و  نشود  عوض  »بدهکار« 
بیشتر از این، از ناحیه این کشورها 

آسیب نبینند.
همجوار  کشورهای  و  روسیه  اگر 
آن  آبهای  به  طمع  خزر،  دریاچه 
بسیار  خزر  از  را  ما  سهم  و  کرده 
اروپا  اگر آمریکا و  تقلیل دادند و 
دارند،  ما  ذخایر  و  منابع  به  طمع 
دیگر  نوعی  به  هم  همسایگان  این 
و در حد توانشان، مشغول کوچک 
باید  لذا  و  هستند  ما  سفره  کردن 
این  گرفت؛  را  زیاده خواهی  جلوی 
زیاده خواهی چه از ناحیه غرب باشد 
چه شرق و چه همسایگان و دیگر 

کشورها.

نقد و تحلیل خبر
گروه نقد و تحلیل خبر روزنامه طلوع

به قلم مدیرمسئول

از هر دری کلامی

سخنگوی صنعت آب:

بغداد از پیشنهاد مذاکره  تهران استقبال نکرد

جلسه بررسی پیشرفت پروژه سامانه یکپارچه سازی اسناد حقوقی و املاک 
شهرداری با حضور افسانه خواست خدایی ناظر شورا در اداره کل حقوقی 
ارتباطات  و  اطلاعات  فناوری  سازمان  ناظر  نصیری  مهدی  و  شهرداری 
ادارات  و  سازمان ها  بیشتر  چه  هر  هماهنگی  ایجاد  راستای  در  شهرداری 

مرتبط با حضور شهردار شیراز و مدیران اجرایی مربوطه تشکیل شد.
شهر  اسلامی  شورای  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
شیراز مهدی نصیری ناظر شورا در سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات 
شهرداری گفت: پروژه سامانه یکپارچه سازی اسناد در آبان ماه سال گذشته 
توسط شورای اسلامی شهر مصوب شده بود و این موضوع باید سریعاً در 
شهرداری در سه مرحله اسکن پرونده ها، تبدیل اسناد اسکن شده به متن با 

کمک هوش مصنوعی، و درنهایت قرارگیری در سامانه یکپارچه مدیریت 
اسناد برای مدیریت بهتر انجام شود.

رئیس کمیسیون هوشمندسازی شورا، افزود: با توجه به پیشرفت کندی که 
این پروژه توسط شهرداری داشته است با حضور شهردار شیراز زمان بندی 
نظارت  با  اعلام شد که  اقدام فوری  به مجموعه شهرداری جهت  جدیدی 
خود شهردار این پروژه که انجام یکی از بزرگ ترین عملکرد شهرداری 

در راستای هوشمندسازی خواهد بود انجام گیرد.
افسانه خواست خدایی ناظر شورا در اداره کل حقوقی شهرداری شیراز با 
ایجاد  اولویت های شورای ششم موضوع  از اصلی ترین  این که یکی  بیان 
با وجود  است که در یک سال گذشته  بوده  اسناد  یکپارچه سازی  سامانه 
مصوبه شورا و پیگیری های جدی در این موضوع متأسفانه موضوع ایجاد 
نداشته  شهرداری  در  قبولی  قابل  پیشرفت  اسناد  یکپارچگی  جامع  سامانه 
است و این موضوع هماهنگی و همکاری جدی اداره کل حقوقی و املاک، 
سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات، مرکز اسناد و اطلاعات و اداره کل 

حراست شهرداری را می طلبد.
اداره کل  اینکه  بیان  با  شیراز  شهر  اسلامی  رئیس کمیته حقوقی شورای 
به روز،  ابزاری  نرم افزار  از جمله  بسیاری  با مشکلات زیرساختی  حقوقی 
حقوق  تضییع  جهت  به  که  روبروست  فضا  کمبود  الکترونیک،  بایگانی 

بین الملل نیازمند تسریع در رسیدگی است.

آغاز رقابت های قرآنی خانواده های 
کارکنان نزاجا در شیراز

 نماینده شیراز: 

بنا نبود دولت مالیات اصناف و کسبه را افزایش دهد

عزیزی نماینده مردم شیراز در مجلس 

شورای اسلامی:

پنتاگون:

آمریکا از آغاز حمله روسیه
۶ میلیارد و ۹۰۰ میلیون دلار به اوکراین 

کمک کرده است

حوزه های  در  فعالیت ها  کرد:  تأکید  فارس  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
مختلف آموزش و پرورش استان با پیوست توجه به امر اقامه نماز انجام 

شود.
فارس  اداره کل آموزش و پرورش  از  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
استان  اداره گفت:  نماز  اندیشه ورز  محمد خلیل عسکری در جلسه هیئت 

فارس، میزبان اجلاسیه کشوری نماز در سال تحصیلی جدید است.
مدیرکل آموزش و پرورش فارس ضمن اشاره به اهمیت نمازخانه ها تأکید 
کرد: باید در قدم اول، بستر اقامه نماز را در مدارس فراهم کنیم چراکه 

توجه به نماز مأموریت اصلی مان است.
مدیرکل آموزش و پرورش فارس ضمن اشاره به سه حوزه محوری دانش 
آموزان، معلمان و اولیا که مخاطب فعالیت های آموزش و پرورش است 
گفت: باید مسئله توجه به اهمیت و اقامه نماز در تمام برنامه های حوزه های 

مختلف سال آینده وجود داشته باشد.
مختلف همه دستگاه ها گفت: کنار  به ظرفیت های  اشاره  عسکری ضمن 
به  امر ترویج و توجه  قرار گرفتن ظرفیت های مختلف دستگاه ها در  هم 
اقامه نماز می تواند در نهادینه کردن این امر مهم در جامعه تأثیرگذار باشد.
فعالیت ها سن، جنسیت و مقاطع تحصیلی دانش  وی خاطرنشان کرد: در 

آموزان در نظر گرفته و متناسب با آن برنامه ریزی ها انجام شود.
تغییر  نمازخانه ای  هیچ  کرد:  تأکید  فارس  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
اتاق هایی  از  رفع کمبودهای فضای آموزشی  برای  و  نشود  داده  کاربری 

بجز نمازخانه ها استفاده شود.
عسکری خاطرنشان کرد: نمازخانه ها با حمایت نوسازی و مجمع خیرین 

مبتنی بر چهارچوب مشخص شده، تجهیز شوند.

وی ضمن توجه به ترویج و اهمیت اقامه نماز گفت: ایجاد طرح و پروژه ای 
در این راستا با بهره گیری از فعالیت ها و قالب های مختلف طراحی شود.

به  توجه  و...  مسابقات  مهر، جشنواره ها،  پروژه  در  تأکید کرد:  عسکری 
اهمیت و اقامه نماز بعنوان یک اصل قرار گرفته شود.

جلسه  این  در  نیز  فارس  پرورش  و  آموزش  فرهنگی  و  پرورشی  معاون 
گفت: تعداد ۳ هزار و هفتصد و پنجاه و هفت نمازخانه در مدارس استان 
نمازخانه  تعداد ۲ هزار و ششصد و هشتاد و شش  فارس وجود دارد که 

مستقل و مابقی بصورت کلاسی است.
نمازخانه ها  کلی  وضعیت  شدن  مشخص  به  اشاره  ضمن  شادباش  علیرضا 
الکترونیکی  برگ  نمون  کرد:  خاطرنشان  آن ها  اصلاح  و  تجهیز  جهت 
طراحی شده که در اختیار مسئولین آموزش و پرورش مناطق برای تکمیل 

اطلاعات نمازخانه ها قرار داده می شود.

مدیرکل آموزش و پرورش فارس تأکید کرد؛

 رئیس کل دادگستری استان فارس تأکید کرد؛

لزوم استفاده از همه ظرفیت ها 
در تسهیل خدمت رسانی به کودکان 

شیرخوارگاه ولیعصر )عج( صدرا


